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ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-0629/04
υποβολή: Wilhelm Piecyk (PSE), Gerhard Schmid (PSE) και Johannes Swoboda (PSE)
προς την Επιτροπή

Θέμα: Διευρωπαϊκά δίκτυα - ανάπτυξη της κοίτης του Δούναβη

Στο πλαίσιο της αναθεώρησης των διευρωπαϊκών δικτύων η ανάπτυξη της κοίτης του Δούναβη 
προτείνεται από την Επιτροπή ως έργο προτεραιότητας. Δεν είναι όμως σαφές σε ποιο βαθμό 
ανάπτυξης ή σε ποιο βάθος κοίτης του Δούναβη στοχεύει η Επιτροπή.

Στην παρούσα συζήτηση και στα διάφορα έγγραφα αναφέρονται διαρκώς οι συστάσεις της “Ομάδας 
Van Miert”, η οποία όσον αφορά το Δούναβη αφενός κατονομάζει ολόκληρη σειρά από στενώσεις 
της κοίτης (bottlenecks) αφετέρου προτείνει την ανάπτυξη αυτών των στενώσεων στα 2,50 μέτρα 
βάθους βυθίσματος (draught).

Το βάθος βυθίσματος των 2,50 μέτρων δεν αναφέρεται ωστόσο ρητώς ούτε προβάλλεται ως απαίτηση 
σε αυτά τα έγγραφα. Προκύπτουν έτσι για τα επιμέρους κράτη μεγάλα περιθώρια ερμηνείας καθώς 
και ασάφειες ως προς το βαθμό της επιθυμητής ανάπτυξης της κοίτης.

Από οικολογικής και οικονομικής απόψεως η σημασία της απόφασης για το εν λόγω ζήτημα είναι 
μεγάλη. Όσο βαθύτερα σκάβουμε τόσο μεγαλύτερη είναι η επέμβαση στα οικοσυστήματα του 
Δούναβη και τόσο υψηλότερο το κόστος.

Σε αυτό το πλαίσιο θέτουμε στην Επιτροπή τα ακόλουθα ερωτήματα:

1. Προσανατολίζεται η ενδεχόμενη συγχρηματοδότηση των έργων στο Δούναβη κατά την 
άποψη της Επιτροπής στην επίτευξη συγκεκριμένου βάθους;

2. Αν ναι, ποιου;

3. Αν όχι, αρκεί κατά την άποψη της Επιτροπής μια γενική βελτίωση των τμημάτων που 
χαρακτηρίζονται “στενώσεις”, για να ζητηθεί και να εγκριθεί τυχόν χρηματοδότηση στο πλαίσιο των 
διευρωπαϊκών δικτύων;


